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Herbert George Wells (1866-1946) was an English writer best known for such science
fiction novels as The Time Machine (1888), The Island of Doctor Moreau (1896), The War
of the Worlds (1897), The Invisible Man: A Grotesque Romance (1897) and The First Men
in the Moon (1900-01). He was a prolific writer of both fiction and non-fiction, and
produced works in many different genres, including contemporary novels, history, and
social commentary. He was also an outspoken socialist. His later works become
increasingly political and didactic, and only his early science fiction novels are widely
read today. Wells is sometimes referred to as "The Father of Science Fiction." Among
his most famous works are: Ann Veronica: A Modern Love Story (1909), The History of
Mr. Polly (1910), The Country of the Blind and Other Stories (1911), An Englishman
Looks at the World (1914), God the Invisible King (1917) and In the Fourth Year:
Anticipations of a World Peace (1918).
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评论

在多年的怂恿下，好友普利什米卡把H.G.威尔斯的军事科幻中篇《陆地上的铁甲舰》翻
译完了，赞美普大的民翻!（科幻迷网刊《零重力科幻》NO.3可见）
威尔斯于1903年对坦克的预想，大致是用于陆战的铁甲舰，其中有多处模仿海军的战
斗模式，例如陆战铁甲舰战斗群中对旗语的沿用。
小说视角类似于他的长篇《大空战》，从他擅长的大事件下的小人物——战地记者与中
尉对其所处的布洛赫式僵局之辩论为开篇，描述了一场依靠技术力量——陆战铁甲舰的
突然登场，一路披荆斩棘、所向披靡，最终扭转战局的战地传奇。
在履带的前身发明不久（1902），阵地战、堑壕战遍布战场的时代，能有如此程度的
认识与推演，不愧是战棋先驱与科幻先知的H.G.威尔斯，脑洞也真是太可怕了，永恒的
膜拜……
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